
 

Protokoll styremøte 4- 2020 
 
Møtte: Jan Gjennestad, Terje Natland, Johnny Skjoldal, Thomas Tuft og Maren Knudsen 
 
Ikke møtt: Kari Agerli og Anita Jensen. 
 
Sted: Bergen Travpark, Styrerommet/Skype 
Tid: Mandag 11.05.20 kl.18.00 
 
 
Saksliste 
 

 
1. Sette dato for neste styremøte 

Neste styremøte blir onsdag 13.05.20 kl. 21.00 
 

2. Status forbund, lagene og DNT 
Forbundssekretær informerer om status fra hestesportens hus og hvordan det er rundt i de 
andre forbund og lag. Leder informerer om ekstra kjøredag på Bergen Travpark og info fra 
landsråd. 
 
Styret tar informasjonen til etterretning. 
 

3. GF Forbund 
Ønsker å ha generalforsamlingen via teams og at de som ønsker kan være til stede. Ny dato 
blir fredag 05.06.20 kl.19.00. Forbundssekretær undersøker muligheter for å ha 
generalforsamlingen via teams. Det sendes også ut innkalling til lagene i løpet av uken, når 
alle avklaringen rundt utførelsen er klar. 
 

4. Til-Start 2020 
Forbundet har fått klarsignal for å avholde til-start. Ny dato som er ønskelig er 07.06.20. 
Forbundssekretær holder dialog med DNT om gjennomføringen av samlingen og dato. 
 

Styret tar denne informasjonen til etterretning. 

 

5. Bergen Travpark AS 
Johnny Skjoldal informerer om status Bergen Travpark. Ny generalforsamlingsdato er fredag 
15.05.20. Styret diskuterer valg i Bergen Travpark AS og Bergen Traverbane AS. 
 

6. Prosjekt Upsanddowns 
Forbundet har fått en forespørsel om de kan være med å bidra økonomisk til et prosjekt som 
heter Upsanddowns. Styret ønsker en mer detaljert prosjektplan. 
 
Forbundssekretær tar kontakt med organisasjonen og ber om detaljert prosjektplan. 
 
 
 
 



7. Fagdag 2020 
På lagledermøte som var i februar var det ønskelig fra både forbundet og lagene å avholde 
en fagdag. En slik fagdag er ønskelig å avholde i tidsrommet når lagene har avholdt sine 
generalforsamlinger og før forbundet skal avholde sin generalforsamling.  
På bakgrunn av situasjonen i samfunnet nå, er det usikkert om vi skal avholde 
høstkonferanse i 2020.  
Forbundet konkluderer med at dersom det blir høstkonferanse så utgår den planlagte 
fagdagen i 2020. Dersom høstkonferansen utgår, vil forbundet se på mulighetene på å 
avholde en fagdag/høstkonferanse lokalt. 
 

8. Eventuelt 

Ingen saker. 

 
Møtet ble hevet kl. 20.00 

 
 
 

Lisa Pickersgill, referent 
 

 
 
 
 
 

Jan Gjennestad    Terje Natland   
 
 
 
 

Johnny Skjoldal   Thomas Tuft  Maren Knudsen  


